
ابراهیم قاسم پور پیشکسوت فوتبال ایران بر این باور 
است در صورتی که دیدارهای جام ملت های آسیا مطابق 
استانداردهای روز فوتبال پیش برود، شاگردان قلعه نویی 

شانس چندانی برای قهرمانی نخواهند داشت. 
ابراهیم قاسم پور درباره پیروزی 3 بر یک تیم ملی فوتبال 
ایران مقابل اردن ، به تسنیم گفت: تیم ملی بازی قابل قبولی 
ارائه نکرد. اردن تیم سطح بالا و چندان مطرحی در آسیا 
نیست و انتظار داشتیم بازی بهتری مقابل این تیم ببینیم. 
در این مسابقه با خوش شانسی پیروز شدیم و خط دفاعی ما 

عملکرد متزلزلی داشت. 
   اشتباهات مدافعان 

وی در مورد اینکه به نظر می رسید هماهنگی لازم 
میان مدافعان باتجربه ایران وجود ندارد، تصریح کرد: 
مدافعان ما اشتباهات فاحش و مرگباری مرتکب 
می شدند و اردنی ها چند موقعیت خوب را از دست 
دادند. آنها بازیکنان باکیفیتی نبودند و به نظرم تیم 

ما مشکل دارد. 
این عملکرد می تواند دلایل زیادی داشته باشد. 

شاید برخی ها، این مسأله را ناشی از ناهماهنگی 
بدانند. با این حال این بازیکنان سال هاست کنار هم 

تمرین و بازی می کنند و نفرات جدیدی به تیم 
اضافه نشده اند. کارشناس فوتبال ایران با 

بیان اینکه کشورمان آینده نگری لازم 
را برای ساختن تیمی جدید 

نداشته است، خاطرنشان 

کرد: با خداحافظی ملی پوشانی که هشت سال است کنار هم 
بازی می کنند، چه کسانی قرار است به تیم ملی بیایند؟ دوران 
بازی برخی از بازیکنان در تیم ملی تمام شده و پشتوانه ای 
برای جایگزینی آنها در نظر گرفته نشده است. سال ها طول 

می کشد که نسل جدیدی برای تیم ملی بسازیم. 

    بازی مقابل کره 
قاسم پور با انتقاد از سبک بازی تیم ملی ایران بیان کرد: ژاپن 
چهار گل به آلمان، ترکیه و کانادا زد؛ مگر می توانید چنین 
اشتباهاتی مقابل چنین تیم هایی مرتکب شوید؟ اگر بازیکنان 
جوان و کم تجربه اشتباه می کردند، می گفتیم 
که این بازیکنان تجربه ندارند. در خیلی 
جاها مشکل داشتیم و نتوانستیم 
حریف را به خوبی پرس کنیم. با 
این سبک بازی نمی توانیم مقابل 
کره جنوبی و ژاپن نتیجه بگیریم. 
»با توجه به عملکرد سایر مدعیان 
قهرمانی جام ملت های آسیا، چه 
شانسی می توان برای موفقیت 
تیم ملی ایران در این مسابقات 
متصور بود؟«، وی در پاسخ به این 
پرسش عنوان کرد: با نگاه به عملکرد 
ایران و نیز بازی های کره جنوبی و 
ژاپن، باید بگوییم امیدی نیست! 
نمی توانیم تیم ملی را براساس 

یک بازی قضاوت کنیم و شاید روز دیدار با اردن روز ما نبوده 
است. با این حال وقتی شرایط تیم ها را مقایسه می کنیم، 

می بینیم که روی کاغذ شانس قهرمانی نداریم. 
   ضعف؟

کارشناس فوتبال کشورمان با تمجید از سطح فنی 
ملی پوشان کشورمان به تسنیم گفت: فوتبال ایران ضعیف 
نیست و بازیکنان باتجربه خوبی در تیم ملی بازی می کنند که 
در لیگ های معتبر دنیا حضور دارند. در فوتبال گاهی پیش 
می آید که یک تیم در بهترین شرایط شکست می خورد و یک 
تیم در بدترین شرایط پیروز می شود. امیدوارم این اتفاقات 
به سود ما رقم بخورد. در حالت عادی اما چیزی نکاشتیم که 
بخواهیم برداشت ویژه ای داشته باشیم. قاسم پور در مورد 
اینکه امیر قلعه نویی گفته بود تیم ملی بازی زیبایی مقابل 
اردن ارائه کرده، اظهار داشت: او نظر خودش را گفته است و ما 
هم نظرمان را می گوییم. آیا اگر زیبا بازی کنید، مجبورید 45 
دقیقه مقابل اردن دفاع کنید؟ 80 درصد بازی در نیمه دوم در 
اختیار اردن بود و حریف موقعیت های مسلمی را از دست داد. 
اگر پنالتی اردن تبدیل به گل می شد، چه اتفاقی می افتاد؟ وی 
به تمجید از مهرداد محمدی زننده گل سوم ایران پرداخت و 
تصریح کرد: پس از پنالتی از دست رفته اردن، مدافعان این تیم 
اشتباه کردند که بازیکن ما با استفاده از هوش خودش توانست 
گل سوم را به ثمر برساند. بازیکنان بزرگ جهان هم اشتباهات 
فاحشی می کنند، اما این اتفاقات برای تیم های قدرتمند مانند 
کره جنوبی و ژاپن به ندرت رخ می دهد و چنین تیم هایی در هر 

10 بازی مرتکب چنین اشتباهی می شوند. 
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گفت وگو

  کوتاه 
تسنیم: هافبک تیم فوتبال هوادار تأکید کرد، شاگردان 
بر استقلال برای مساوی بازی  محمود فکری در دیدار برا
نمی کنند. داریوش شجاعیان در گفت وگو با تسنیم، درباره نتایج 
نه چندان خوب هوادار و اینکه آنها از شش بازی فقط پنج امتیاز 
گرفته اند، گفت: تیم ما نسبت به سال گذشته با تغییرات نسبتاً 
زیادی مواجه شد و به همین دلیل برای ثبات و هماهنگی به 
زمان نیاز داریم. خودمان هم از روند کسب امتیاز راضی نیستیم، 
ولی مطمئن باشید این امتیازهایی را که در بازی های گذشته از 
دست دادیم، جبران خواهیم کرد. وی در ادامه خاطرنشان کرد: 
هوادار یک باشگاه خصوصی است و باید از مالک تیم و مدیریت 
باشگاه تشکر کنم، چون هر فردی حاضر نمی شود در این شرایط 
فوتبال ایران، هزینه کند. ما باید با باشگاه های خصوصی طوری 
رفتار کنیم که مدیران شان دلسرد نشوند. فوتبال ایران باید 
به سمتی برود که همه باشگاه ها به صورت حرفه ای و درست، 
خصوصی شوند. شجاعیان با بیان اینکه یک بازی سخت با 
استقلال در پیش خواهند داشت، تصریح کرد: استقلال برای 
ماندن در کورس قهرمانی و ادامه روند رو به رشد خود نیاز به 
برد دارد، ولی ما هم نیاز به برد داریم و قطعاً برابر استقلال 
برای مساوی گرفتن بازی نخواهیم کرد. امیدوارم فوتبال روی 
خوب خودش را به ما نشان دهد و این بازی را ببریم. هافبک 
پیشین استقلال در مورد تقابل با تیم سابقش یادآورد شد: وقتی 
بازیکنی از استقلال جدا می شود تازه می فهمد چه جواهری را 
از دست داده است. من دوست دارم دوباره به استقلال برگردم 
و این یکی از هدف های مهم است، چون می خواهم با بازگشت 
به استقلال، کم و کاستی هایی را که در این تیم داشتم، جبران 
کنم. الان اما بازیکن هوادار هستم و قطعاً به پیراهن تیمم 
تعصب دارم، امیدوارم امسال بهترین عملکرد را در هوادار 

داشته باشم.

بیــن المــلل 
نیمار به صحبت های عجیب بازیکن سابق تیم ملی فوتبال 
برزیل واکنش تندی از خود نشان داد. به گزارش اسپورت، تیم ملی 
فوتبال برزیل در سومین بازی خود رد انتخابی جام جهانی 2026 
به مصاف ونزوئلا رفت که این بازی با تساوی یک بر یک به پایان 
رسید. تساوی سلسائو در این بازی انتقادهای زیادی را از بازیکنان 
و کادر فنی به دنبال داشت. وقتی که نیمار از زمین خارج می شد 
بعضی از هواداران به طرف او پاپ کورن پرتاب کردند تا اعتراض 
خود را به عملکرد این بازیکن نشان دهند. نتو ، مهاجم سابق 
فوتبال برزیل  که 16 بازی ملی در کارنامه دارد و اکنون مجری 
یک برنامه ورزشی در تلویزیون برزیل است از این رفتار هواداران 
با نیمار استقبال کرد و از آنها خواست تا با دیگر بازیکنان هم رفتار 
ناشایستی انجام دهند. نیمار به این سخنان نتو واکنش نشان داد 
و گفت: تو آدم احمق و یاوه گویی هستی. تیم ملی فوتبال برزیل با 
این تساوی 7 امتیازی شد و صدر جدول رده بندی را از دست داد. 

آرژانتین با 9 امتیاز در صدر قرار دارد.

حملهعطاییبهعبادیپور 
ایسنا: بهروز عطایی، سرمربی سابق تیم ملی 
در که در جریان رقابت های انتخابی المپیک 
از سمت خود استعفا داد، به تازگی در مورد 
موضوعاتی صحبت کرده که نشان می دهد به 
عنوان سرمربی تیم هم نتوانسته چاره ای برای 
آن بیندیشد و تیم را مدیریت کند. عطایی به 
جریان هایی اشاره کرده که از بیرون تیم ملی سعی 
در تخریب تیم داشته اند و دراین مورد گفته: از 
شروع لیگ ملت ها به ما حمله کردند. با بازیکنان 
لابی و به تیم نفوذ کردند. از سال 2010 تا امروز 
من هفتمین مربی تیم ملی والیبال ایران هستم، 
اما در این مدت چه کسانی ثابت ماندند؟ رئیس 
فدراسیون، سرپرست تیم ملی و پزشک و بازیکنان 
ثابت بودند. وقتی بازیکن می بیند هر اتفاقی 
بیفتد مربی تخریب می شود و اتفاق دیگری رخ 
نمی دهد، دیگر چیزی برایش مهم نیست. بازیکن 
از بیرون به شدت کنترل می شد. تقابل عطایی و 
عبادی پور که اوج آن پس از قهرمانی آسیا بود، 
همیشه جای سوال داشت. هر چند هر دو طرف 
اختلاف نظرها را رد می کردند اما بالاخره لب به 
سخن باز کردند. هنوز چند روز از صحبت های 
انتقادی عبادی پور نگذشته بود که امروز عطایی 
پاسخش را داد و گفت: عبادی پور خیلی صحبت 
از حرفه ای گری کرد. آیا شما حرفه ای هستید 
که در کوران مسابقات علیه کادر فنی مصاحبه 
کردید؟ دلتان می خواهد؟ شما بیجا کردید که 
صحبت کردید! بخشی از صحبت های عبادی پور 

دروغ بود. 

خارج ازمستطیل سبز

بارسلونابهدنبالخرید 
پدیدهچلسی

باشگاه بارسلونا شرایط خرید یان ماتسن، 
مدافع جوان چلسی را زیر نظر دارد. قرارداد 
مارکوس آلونسو و بارسلونا سال آینده به پایان 
می رسد و باشگاه اسپانیایی به دنبال انتخاب 
جانشین این بازیکن است. بر اساس گزارش 
نشریه اسپورت، بر همین اساس باشگاه بارسلونا 
امکان خرید یان ماتسن، بازیکن 21 ساله چلسی، 
را زیر نظر دارد. قرارداد ماتسن در 30 ژوئن به 
پایان می رسد و مذاکرات برای جذب این بازیکن 
می تواند در اوایل ماه ژانویه انجام شود. بارسلونا 
در نظر دارد یک پیش قرارداد امضا کند تا او را در 
تابستان به عنوان بازیکن آزاد جذب کند. چلسی 
در تابستان پیشنهاد برنلی را پذیرفت و آماده 
فروش ماتسن بود اما این مدافع ترجیح داد در 

جمع آبی های لندنی باقی بماند. 

خبـــــر

اوضاعفوتبالروبهبهبودنیست!

فوتبال امروز نه تنها به عنوان یک رشته ورزشی پرطرفدار بلکه 
به عنوان یک بسته فرهنگی، اجتماعی، سیاسی، اقتصادی و عامل 
نشاط فردی و اجتماعی مورد توجه دولت های مختلف قرار گرفته 
است. ظرفیت فوتبال در کشور ما به دلیل ضعف آگاهی متولیان و 
سیاست گذاران نه تنها در خدمت جامعه نیست بلکه به تهدیدی 
در حوزه های فرهنگی و اجتماعی تبدیل شده و بار فنی آن رو به 
کاهش است.  این وضعیت فوتبال و چالش ها و حاشیه های آن 
محصول عملکرد افرادی است که به طور مستقیم و غیرمستقیم 
طی دهه های گذشته در فوتبال کشور مسئولیت داشته اند. 
انتظار می رفت با برگشت مجدد آقای تاج در فوتبال شاهد جبران 
زیان های گذشته و تحول اساسی در این ورزش تاثیر گذار که 
تنها دلخوشی ملت ایران است باشیم اما عملکرد یکسال گذشته 
ایشان نشان داد نه تنها اوضاع فوتبال رو به بهبود نیست بلکه با 
فراخوان مهره های سوخته و ناکارآمد و بعضا با پرونده های قضائی 
هیچ برنامه امید بخشی پیش روی فوتبال ایران قرار ندارد.  آقای 
تاج میدان فوتبال میدان عملی تربیت جوانان و نوجوانانی است 
که به طور مستقیم و غیرمستقیم تحت تاثیر رفتار ستاره ها و 
برنامه ریزانی است که این میدان را مدیریت و طراحی می کنند. 
حواستان هست که این میدان تربیتی و ورزشی را به چه کسانی 
می سپارید. آیا می دانید هر اتفاقی که در باشگاه های فوتبال 
ایران رخ می دهد نتیجه نگاه جنابعالی و افرادی است که با شما 
کار می کنند.  اساسا اصرار شما برای برگشت به فوتبال این بود 
که مسیر غلط گذشته را با افراد مسأله دار و ناموفق مجددا دنبال 
کنید. اگر شما نمی دانید انتهای این مسیر معیوب به کجا ختم 
می شود کارشناسان و افراد دلسوز وآگاه می دانند. اگر توان انتخاب 
و انتصاب افراد شایسته و مجرب را در سطوح مختلف برای بهبود 
وضعیت فوتبال ندارید لطفا در احساس تکلیف خود برای بودن 
در میدان تجدیدنظر کنید شاید افرادی بیایند و این وضعیت 
اسفبار فوتبال را در بخش های مختلف فنی و فرهنگی سر و 
سامانی بخشند.   بعید می دانم مطلع باشید که حذف تیم ملی 
امید و در آینده نه چندان دور تیم ملی بزرگسالان چه تبعات 
اجتماعی و سیاسی برای کشور و جامعه علاقه مند به فوتبال دارد. 
از وزیر محترم ورزش و جوانان انتظار داریم با جدیت بر عملکرد 
فدراسیون ها خصوصا در انتخاب افرادی که در جایگاه های مهم 
و تاثیر گذار می گمارند نظارت جدی و قاطع داشته باشند. در 
حال حاضر برخی از فدراسیون ها خصوصا فدراسیون هایی امثال 
فوتبال، والیبال و کشتی.... خود را فراتر از دستگاه متولی ورزش 
می دانند و با غرور و تکبر در مقابل رسانه های ملی و مطبوعات 
به جای تواضع و پاسخگویی همه چیز را به سخره می گیرند.  
سخن آخر اینکه کشور ایران در سرمایه گذاری حوزه ورزش، 
تعداد رسانه های ورزشی، استعداد و میزان علاقه مندی مردم به 
ورزش در دنیا کم نظیر است اگر در صحنه ها و میادین بین المللی 
رتبه لازم را کسب نمی کند یا در مسائل فرهنگی و اخلاقی مسیر 
مناسبی را طی نمی کنیم یک علت اصلی دارد وآن استفاده از 
مدیران ناکارآمد و مدعی که بانی وضع موجود هستند ولی اصرار 
به ادامه این مسیر نادرست با دوستان و رفقای خود دارند. امید 
دارم جناب آقای هاشمی بر این مسیر غلط و معیوب مدیریت 
ورزش کشور خط بطلان کشیده و در حد انقلاب در ورزش تحول 

ایجاد کند. 

ناصر ابراهیمی کارشناس فوتبال کشورمان 
در خصوص وضعیت تیم ملی و کیفیت دیدار 
شاگردان قلعه نویی و البته آماده سازی تیم ملی 

صحبت کرد. 
   درباره پیروزی تیم ملی فوتبال ایران 

مقابل اردن چه نظری دارید؟
 تیم ملی در رقابت های چهار جانبه اردن 
موفق شد میزبان را شکست بدهد. این بازی های 
تدارکاتی بد نیست و سرمربی می تواند نفرات 
اصلی و ترکیبش را برای بازی های مهم و رسمی 
پیش رو بشناسد. در زمان سرمربیگری ام در 
تیم ملی با تیم های باشگاه های داخلی هم بازی 
تدارکاتی انجام می دادیم. پیروزی یا باخت در 
این بازی ها تاثیر آنچنانی ندارد و اصل کار در 
بازی های رسمی است. چون بازی های مقدماتی 
جام جهانی و جام ملت های آسیا خیلی مهم است 

و باید در آنجا نتیجه لازم را بگیریم. 
   چرا تیم ملی فوتبال ایران با تیم ها 

بزرگ بازی دوستانه انجام نمی دهد؟
 تیم های قوی تر بازی های دوستانه خودشان 
را بر اساس تقویم برگزار می کنند و برنامه های 
بازی های تدارکاتی شان تا یک سال دیگر هم پرُ 
است. تیم ملی ایران در صورتی که یکی از تیم های 
بزرگ دنیا جای خالی در تقویم اش داشته باشد، 

موفق می شود با تیم قوی تری بازی کند. 
   در مورد سرمایه گذاری تیم های 

کوچک آسیایی چه نظری دارید؟
 44 سال است در جام ملت ها قهرمان نشدیم و 
باید دید که چه زمانی این طلسم شکسته می شود. 
اما در سال های اخیر هم کشور های کوچکی مثل 
امارات و قطر برای رشد و پیشرفت در فوتبال 
سرمایه گذاری سرسام آوری انجام داده اند. حتی 
تیم های درجه -2 3 آسیا که حرفی برای گفتن 
ندارند نیز در حال کار کردن هستند تا مقابل 

تیم های قدرتمندتر نتیجه بگیرند. 
   گل محمدی از مشکلات مالی باشگاه 

پرسپولیس انتقاد کرده بود!
 مشکل همیشگی پرسپولیس، مسائل مالی 
است و یحیی گل محمدی درباره گرفتن حق و 
حقوق خودش و بازیکنانش انتقاد می کند. من 
خودم مربی تیم فوتبال پرسپولیس بودم و 5 
سال )از سال 1377 تا 1381( قهرمان شدیم. از 
آن سال ها هنوز 39 میلیون تومان طلب دارم، اما 
آیا این پول را به من دادند؟ این پول در آن زمان 
ارزش داشت و می شد در بهترین جای تهران 
خانه خرید. چند سالی است که دیگر فوتبال 
حرفه ای شده و بازیکنان و مربیان قراردادهای 
میلیاردی می بندند. اگر قراردادی بین باشگاه و 
فوتبالیست ها وجود دارد باید حق و حقوق شان 

را به صورت کامل بدهند. 

دکتر علی محمدی 
استاد دانشگاه و کارشناس ورزش

ابراهیمی:  
بایددیدکهچهزمانی

طلسمقهرمانیدر
آسیاشکستهمیشود؟

طارمی: منافع ملی و موفقیت تیم ملی باید در اولویت باشد

قاسمپور:  دوران برخی بازیکنان در تیم ملی تمام شده است

مهدی طارمی درمورد حضور تیم ملی کشورمان 
در تورنمنت اردن، اظهار داشت: حریفان ما در 
مراحل ابتدایی جام ملت ها و تا پیش از حضور در 
مرحله یک چهارم، حریفانی مثل اردن هستند 
و رویارویی با چنین تیمی برای حضور در جام 

ملت های آسیا می تواند به ما کمک کند. 
همانطور که سرمربی تیم ملی قبلا اعلام کرده 
این بازی ها می تواند برای آماده سازی تیم ملی پیش 
از حضور در جام ملت های آسیا کافی باشد. او با 
اشاره به سوابق رویارویی های ایران و اردن گفت: تا 
جایی که یادم می آید همیشه اردن تیم قابل احترام 
و رقیب سرسختی برای تیم ملی بوده و در بازی روز 

جمعه هم آنها همین خصوصیات را داشتند. 
اینکه ذهنیت برنده در تیم ملی به وجود آمده 
و تیم ملی در هر شرایط به دنبال برد است، اتفاق 
بسیار خوبی به حساب می آید. بازیکن تیم ملی 
کشورمان درخصوص دیدار نهایی تورنمنت اردن 
برابر قطر هم گفت: قطر از جمله حریفانی است 
که همیشه دیدار نزدیکی با آنها داشته ایم.  به هر 

حال این تیم مدافع عنوان قهرمانی جام ملت های 
آسیا و میزبان این رقابت ها است. طبیعی است که 
به بهترین شکل خودشان را آماده حضور در این 
بر قطر می تواند محک  تورنمنت کنند. بازی برا

خوبی برای تیم ملی باشد. 
امیدوارم هم بتوانیم نتیجه دلخواه را کسب کنیم 
و هم بتوانیم نقاط ضعفی که در بازی با اردن داشتیم 
و قلعه نویی در جلسات آنالیز به ما یادآوری کرده، 
رفع کنیم و عملکرد خوبی در بازی برابر قطر داشته 
باشیم. طارمی با بیان اینکه فاصله ای تا جام ملتهای 
آسیا باقی نمانده است، گفت: از امروز تا 22 دی که 
جام ملت های آسیا آغاز می شود، کمتر از سه ماه 
باقی مانده و این زمان در تقویم فوتبالی تقریبا هیچ 

به حساب می آید. 
بنابراین امیدوارم تا شروع مسابقات، یک همدلی 
و همبستگی ملی برای موفقیت تیم ملی ایجاد شود. 
نقش رسانه ها به ویژه صداوسیما در این میان بسیار 
حیاتی است و به عنوان یکی از بازیکنان تیم ملی 
این انتظار را دارم که صداوسیما همانند دیگران 

با تیم ملی و فدراسیون فوتبال مهربان باشد و 
و مطمئنم این اتفاق خواهد افتاد. منافع ملی 

موفقیت تیم ملی باید در اولویت باشد و 
هر کس در این راه می تواند نقشی ایفا 
کند، باید به این وظیفه عمل کند. وی 
با اشاره به اتحاد تیمی موجود در تیم 

ملی گفت: بعد از سال ها یک خواست 
عمومی برای حضور مربی ایرانی و اعتماد 
به مربیان ایرانی محقق شد و تیم ملی هم 

در حال حاضر بدون هیچ تنشی کارش را 
پیش می برد. 10 سال است در تیم ملی 

حضور دارم اما به اعتقاد من دوره 
فعلی تنها دوره ای است که 

هیچ تنشی در تیم ملی 
است.  نداشته  وجود 
بنابراین باید هر کاری 
انجام شود که این اتحاد 

و همدلی حفظ شود.

آرمان ملی: استعفای   سرمربی تیم پرسپولیس 
که چند روزی در تمرینات این تیم شرکت نکرده بود، 

مورد تایید هیات مدیره قرار نگرفت. 

   صحبت های یحیی 
یحیی گل محمدی، سرمربی پرسپولیس که به دلیل 
اختلافات با باشگاه طی چند روز گذشته در تمرینات 
سرخپوشان حضور نداشت، روز شنبه در ورزشگاه 
شهید کاظمی، محل تمرین تیمش حضور یافت. 
گل محمدی پیش از شروع تمرین در جمع خبرنگاران 
اظهار کرد: الان در شرایطی هستم که عملا با باشگاه 
پرسپولیس قراردادی ندارم اما به ورزشگاه می آیم تا با 
تیم تمرین کنم. او ادامه داد: همان طور که در جریان 
هستید من نامه فسخ قراردادم را چند روز پیش به 
باشگاه دادم و دو روز بعد تازه در جلسه هیات مدیره 

مطرح کردند. 
گل محمدی ادامه داد: می روم لباس هایم را تعویض 
می  کنم و وارد زمین می شوم. مشکلی نیست، امیدوارم 
تصمیمات خوب گرفته شود و فردا )یکشنبه( ظاهرا 
جلسه هیات مدیره است. وی در پاسخ به این سوال 
که تصمیم شما برای همکاری با پرسپولیس چیست؟ 
گفت: بستگی به جلسه فردای هیات مدیره دارد که چه 
تصمیمی می گیرند. من به خاطر پول، تمدید قرارداد 
یا آپشن چنین تصمیم نگرفتم. پول و این مسائل یک 
بخشی از تصمیم من بود ولی بخش عمده به خاطر 
وعده وعیدهای توخالی است. صحبت هایی بود که 
خودشان به من نامه زدند که ما تسویه می کنیم، قبل 
از شروع بازی ها آپشن ها را پرداخت می کنیم. این 
نامه خود آقای درویش به من بود که بعد از شروع 
بازی ها گفتند قرارداد حدود 19 درصد پرداخت شد. 
بدقولی های اینطوری و بدون تعهد به گفته و نوشته ها 

و قراردادهایی که بستیم باعث این تصمیم شد. 
زحمت کشیده شده و در یک سال بچه ها سه جام 
آورده اند. از این بچه ها چه انتظاری دارید که امسال با 

این شرایط آن نتایج را تکرار کنند. 
پیش خودشان نمی گویند که مثلا سه جام گرفتیم 
و اگر امسال بگیریم یا نگیریم فرقی ندارد؟ وی درباره 
اینکه گفته می شد نهادهای نظارتی به آپشن های 
قرارداد او ایراد وارد کرده اند، تصریح کرد: من سه 
سال پیش قراردادی امضا کردم. اگر مشکلی دارد تا 
حالا باید نمایان می شد. اگر هم قراردادم مشکلی دارد 
بیایید و رسانه ای کنید، شفاف بگویید، رسانه ها هستند 
و با فضای مجازی در ارتباط هستید. اصلا قراردادم را 

در فضای مجازی خودتان بگذارید، ببینید اگر قراردادم 
مشکلی دارد، معلوم می شود. سرمربی پرسپولیس درباره 
موضع گیری برخی رسانه ها درباره تصمیمش گفت: به 
نظرم این دوستان خط گرفتند یا اینکه تعلقات رنگی دارند. 
صحبت هایی که لازم بود را گفتم، بحث مالی واقعا نیست 
و بگوییم چون پول و آپشن را ندادند این طور شده. بحث 
من احترام است. باید به این بچه ها احترام بگذارند. باید به 
من احترام بگذارند. من شش نوتیس و دو اخطار به باشگاه 
دادم. از آخرین اخطارم یک ماه گذشته است و یک بار زنگ 
نزدند که آقا بیا صحبت کنیم. حتی بعد از بازی با الدحیل 
شفاهی به آقای درویش گفتم چون بازی گل گهر نزدیک 
است کاری نمی کنم. به خودشان این اجازه را ندادند که 
یک جلسه کوچک بگذارند که بگویند آقا مشکل چیست؟

   نظر هیات مدیره 
جلسه  از  بعد  پرسپولیس  مدیرعامل  درویش،  رضا 
هیات مدیره این باشگاه درباره موضوع استعفای گل محمدی 
از هدایت پرسپولیس گفت: امروز پیرامون نامه ارسالی آقای 
گل محمدی و مصاحبه روز گذشته ایشان صحبت شد. 
هیات مدیره متفق القول با نامه فسخ قرارداد آقای گل محمدی 
مخالفت کردند. مدیرعامل باشگاه پرسپولیس ادامه داد: ما 
با استعفای آقای گل محمدی مخالفت کردیم و این نظر کل 

هیات مدیره بود. 
آقای گل محمدی همچنان به عنوان سرمربی کار خود را 
ادامه می دهند و مستحکم خواهند بود. یکی از درخواست های 
مهم او که درخواست به حق بازیکنان تیم هم هست، دیرکرد 
آپشن های تیم است. او افزود: به جز آپشن های قهرمانی، اکثر 
بازیکنان آپشن های دیگری داشتند که محقق نشده بود. 
هیات مدیره بر آن شد تا هر چه زودتر منابع مالی را مشخص 
کند. درویش اعلام کرد: ما از همان روز پنج شنبه از سازمان 
خصوصی سازی درخواست کردیم تا یک جلسه فوق العاده 
بگذارند تا با موافقت آن ها ما بتوانیم از منابع خود استفاده 
کرده و مقداری از این آپشن ها را بدهیم. او درباره ناراحتی 
گل محمدی از عدم توجه باشگاه و درویش به ناراحتی 
بازیکنان و کادرفنی نیز گفت: او چندین بار با من صحبت 
کرد اما ما باید به منابع مالی دسترسی پیدا می کردیم که 

درخواست ها را تامین کنیم. 
صرف نظر از تماس گرفتن که ما فقط بگوییم چشم، 
درخواست او عملی نمی شود. من گفتم درخواست شما به حق 
است اما به او گفتم که فعلا به منابع مالی دسترسی نداریم. 
نه تنها ایشان بلکه روز جمعه هم با بازیکنان جلسه داشتیم 
تا درباره این معضل اقتصادی تیم با آن ها صحبت کنیم. این 

مشکل باید به شکلی برطرف شود. 
   نظر کارشناس 

 مرتضی محصص در گفت وگو با ایسنا، درباره یحیی 
گل محمدی که طی روزهای اخیر به علت مشکلات 
مالی به این باشگاه هشدار داده بود اظهار کرد: یحیی 
ثابت کرده که یکی از بهترین مربیان جوان و آینده دار 
فوتبال در باشگاه ها و حتی تیم ملی است. او امتحانش 
را در فوتبال آسیا با نمره ی خوبی قبول شده و با مقام 
دومی که در جام باشگاه های آسیا و موفقیت هایی که 
در لیگ برتر به دست آورد، به اعتقاد من این مربی فراتر 
از فوتبال ماست و حتی می تواند در اروپا نیز مربیگری 
کند. محصص خاطرنشان کرد: باشگاه پرسپولیس باید 

به هر قیمتی یحیی را نگه دارند. 
در فوتبال حرفه ای اداره تیمی همچون پرسپولیس 
کار هرکسی نیست چون در جریان مشکلات بازیکنان و 
کادر فنی این تیم نیستیم. هرگونه اظهار نظر و قضاوت 
در خصوص مربی این تیم درست نیست و ممکن 
است در قضاوت دچار اشتباه شویم اما معتقدم باشگاه 
پرسپولیس این مشکل را نیز پشت سر خواهد گذاشت 
زیرا از دست دادن مهره ای همچون یحیی گل محمدی 

به ضرر باشگاه خواهد بود. 
وی در پایان گفت: با رابطه ای که بین یحیی و 
بازیکنان وجود دارد و موفقیتی که او کسب کرده، 
گزینه ی بهتر از یحیی برای پرسپولیس نیست. تغییر 
مربی چه مشکلی از باشگاه را حل می کند، یحیی و جواد 

نکونام آینده فوتبال ما هستند. 
اختلاف باشگاه به من ارتباطی ندارد اما از نظر کیفیت 
تعداد مربیان خوب مثل یحیی کم است و با راه حل 
اشتباه دادن اعتبار باشگاه و فوتبال را زیر سوال می بریم. 
در مجموع ما باید به این گونه مربیان احترام بگذاریم 
و بی جهت با انتقاد کردن از مربیان با شخصیت آن ها 

بازی نکنیم. 

ابقای یحیی در پرسپولیس ابقای یحیی در پرسپولیس 


